

KIPCO/TM 201/21 dated December 22, 2021

Boursa Kuwait Company
KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject: KIPCO's Board of Directors meeting

الموضوع: موعد اجتماع مجلس إدارة شركة كيبكو

As per the regulations of the fourth chapter from module ten "Disclosure & Transparency" of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010, amended by Law No. (22) of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments.

عملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم (22) لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

تجدون مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاصة بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،



Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive)

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

كا

فيصل حمد العيار
نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

22 December 2021	22 ديسمبر 2021	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القاضة) ش.م.ك.ع. "المشاريع"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed
<p>We are pleased to inform you that KIPCO's Board of directors meeting has been set on Thursday 23 December 2021 at 1:00 pm to discuss and approve the following agenda items:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Change of Accounting policy with regards to the Accounting Standard IAS 16. - Discuss a related party transaction - Other items that may arise. 	<p>نفيدكم علما بأنه تقرر عقد اجتماع مجلس إدارة المشاريع يوم الخميس الموافق 23 ديسمبر 2021 في تمام الساعة 1:00 ظهرا لمناقشة واعتماد بنود جدول الأعمال التالية:</p> <ul style="list-style-type: none"> - تغيير السياسة المحاسبية في تطبيق معيار المحاسبة الدولي رقم 16. - مناقشة عملية ذات صلة. - ما يستجد من أعمال. 	المعلومة الجوهرية Material Information
None	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material



Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive)

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القاضة)
Kuwait Projects Company (Holding)



فيصل حمد العيار
نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)